
Interpellation till socialnämndens ordförande 
 
Interpellation – angående testning av covid-19 virus 
 
Just nu pågår en debatt på riksnivå om hur det går med testningen gällande covid-19-virus. Även i vår 
kommun har det pratats länge om testningar av personal. 
 
Den viktigaste frågan för oss alla är vad som händer i Vaggeryds kommun gällande de personer vi har 
anställda som kommer i personlig kontakt dagligen med skolelever, barn och äldre som brukar våra 
utbildningar och omsorger. 
 
Hur kan vi försäkra oss på bästa sätt att vår personal inom skola, barnomsorg, äldreomsorg, 
hemtjänst och eventuell övriga verksamheter med stor omfattning av kontakt med allmänheten inte 
är bärare av covid-19-virus samt eventuellt har antikroppar mot detta virus? 
 
Att ständigt försäkra sig om att man inte har fått covid-19 är praktiskt svårt. En person kan ju bli 
smittad från ena dagen till den andra. Man kan troligen inte, på grund av resursskäl, testa personal 
varje eller varannan dag. Men kommunen bör göra det bästa utifrån situationen. Att testa var och en 
i personalen minst en gång i veckan bör vara målet. 
Testar man samtidigt om de bär antikroppar mot covid-19 kan personal elimineras från testningen 
allteftersom.  
Då kan vi stegvis återgå till normal verksamhet och på så vis sparar vi pengar långsiktigt om vi 
snabbare får kontroll över pandemins verkningar bland Vaggeryds kommuns invånare. 
 
Vänsterpartiet vill därför ställa följande frågor: 

1. Kan kommunen testa personal i ovan nämnda kategorier minst en gång varje vecka om de 
har covid-19 virus eller inte? 

2. Kan kommunen testa personal i ovan nämnda kategorier varje vecka om de bär på 
antikroppar mot covid-19? 
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